
Z Á P I S 

 7. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 10. ledna 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Hosté: Marie Klimešová – kronikářka města, Mgr. Irena Molíková – předsedkyně Komise 

kultury a cestovního ruchu 

Jednání 7. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Kronika města 

2. OZV o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě 

3. Změna organizační struktury městského úřadu 

4. ZŠ Komenského – nákup a vyřazení myčky nádobí 

5. Pozemky, smlouvy 

a) Tomáš Ferra - Plynoservis, Veselí n/L. – měření a regulace ZŠ E. Beneše 

b) KT/1/2023 – Jčk ČB – smlouva o poskytnutí dotace („My v tom Jihočechy nenecháme 

II“) 

c) OOSM/1/2023 – Boucníková N., Zvěrotice – dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu nebyt. 

prostoru 

d) OOSM/2/2023 – ENVI-PUR, s. r. o., Praha – dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu 

pozemku 

e) OOSM/3/2023 – zřízení věcného břemene na pozemku p. č. 3424/2 

6. Komise kultury a cestovního ruchu 

7. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 6. jednání RM ze dne 20. prosince 

2022 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Mgr. Petr 

Lintner.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Kronika města 

Předložila: Marie Klimešová, kronikářka města, která byla přítomna na jednání RM 

Paní Marie Klimešová představila kroniku města Soběslavi za rok 2021, složenou ze 4 knih 

(textová část, fotografická, plakátová a novinová část). 

V rámci diskuse rada města velmi kladně hodnotila vedení kroniky města a poděkovala paní 

Marii Klimešové za její práci. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/001/2023. 

2.  OZV o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/3/2023 

Předložen návrh OZV o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejně přístupném 

místě zpracovaný tajemníkem MěÚ Ing. R. Bryllem. Návrh byl posouzen MVČR, odborem 

dozoru a kontroly, který ho shledal v souladu se zákonem. 



- 2 - 

Tato OZV ruší stávající OZV č. 2/2008 a č. 1/2012. Návrh bude předložen na únorovém 

jednání ZM. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/002/2023. 

3.  Změna organizační struktury městského úřadu 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/2/2023 

Předložen návrh změny organizační struktury MěÚ Soběslav, kterým dochází ke zvýšení 

počtu pracovníků kanceláře tajemníka MěÚ o 1 pracovníka na částečný úvazek – investiční 

technik (doplnění stávajícího, který je na částečný úvazek). Celkový počet pracovníků MěÚ 

činí 79. Návrh účinnosti předložené změny – od 1. 2. 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/003/2023. 

4.  ZŠ Komenského – nákup a vyřazení myčky nádobí 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/1/2023 

Předložena žádost ředitele ZŠ Komenského Mgr. J. Holase o vyřazení průchozí myčky nádobí 

z majetku ZŠ a dále žádost o schválení použití finančních prostředků z investičního fondu 

školy na nákup nové průchozí myčky nádobí. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/004/2023. 

5.  Pozemky, smlouvy 

Tomáš Ferra - Plynoservis, Veselí n/L. – měření a regulace ZŠ E. Beneše 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/005/2023. 

Jčk ČB – smlouva o poskytnutí dotace („My v tom Jihočechy nenecháme II“) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/1/2023 

V souvislosti se schválením žádosti města Soběslavi o dotaci z programu JčK „My v tom 

Jihočechy nenecháme II“ předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy – maximální 

výše dotace činí 1.243.500 Kč. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/006/2023. 

Boucníková N., Zvěrotice – dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu nebyt. prostoru 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/1/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/007/2023. 

ENVI-PUR, s. r. o., Praha – dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu pozemku 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/2/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/008/2023. 

 



- 3 - 

Zřízení věcného břemene na pozemku p. č. 3424/2 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/3/2023 

Předložen návrh na uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene na výše uvedeném 

pozemku. Věcné břemeno bude zřízeno bezúplatně. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/009/2023. 

6.  Komise kultury a cestovního ruchu 

Rada města, za účasti Mgr. Ireny Molíkové, předsedkyně komise kultury a cestovního ruchu 

RM, projednala náplň a činnost komise, především se zaměřením na organizaci kulturních 

akcí připravovaných v průběhu letošního roku a adventu 2023. 

V rámci diskuse starosta města předal předsedkyni komise poděkování zastupitelstva za 

organizaci kulturních akcí uskutečněných v průběhu adventních svátků 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/010/2023. 

7.  Různé 

Výběrové řízení na dodavatele zakázky malého rozsahu „Skatepark Soběslav“  

– jmenování komise 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 7/011/2023. 

Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 

 Jednání s majitelem firmy FERT, a. s., o vybudování parkoviště na pozemcích u 

řadových garáží naproti areálu firmy. Firma FERT nechá zpracovat situaci parkoviště 

a následně požádá město o pronájem pozemku. Část parkoviště bude veřejná.  

 Požadavků předložených Správě železnic, s. o., na úpravu komunikací budovaných 

v souvislosti s železničním koridorem. 

 Pozvání předsedy komise životního prostředí pana J. Kubeše na příští jednání RM. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 Informoval o nových dotačních programech OPŽP. 

Mgr. Alena Krejčová 

 Požádala o určení tajemnice Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav. Tajemník 

MěÚ pověří Ing. M. Pimperovou, která tuto činnost vykonávala v minulém období. 

 Upozornila na zvednutí některých dlaždic v chodníku v ul. P. Voka. Místostarosta 

města – tuto záležitost řešíme s dodavatelem stavby.   

Marek Nývlt 

 Dotaz na možnost vybudování chodníku mezi bechyňským mostem a ulicí U Vodičků, 

zároveň upozornil na špatný stav zeleně v této oblasti. Starosta města – město možnost 

vybudování chodníku řešilo opakovaně, vybudování je technicky velmi náročné, bude 

zadáno variantní řešení nového chodníku a úpravy vodoteče. 

 

Jednání RM skončilo v 17:00 hodin.  


